
IV. setkání zástupců školního parlamentu ZŠ Boskovice, příspěvková 
organizace, pracoviště Slovákova 

 

 
Datum:   30. listopadu  2018 

Přítomni:  koordinátorka ŠP    Mgr. Alena Svobodová 
                     zástupci ŠP               5. E Vít Koudelka, Kristýna Zouharová, Pavel Lubinský  
                                                        5. F Natálie Pospíšilová, Julie Spoustová, Markéta Švancarová 
                                                        5. G Jindřich Válka, David Malina 
                                                        6. F Eliška Slezáková 
                                                        6. G Petr Novák, Adéla Kanýzová, Marcela Procházková 
                                                        7. F Markéta Blažková, Žaneta Husáková 
                                                        8. F Aneta Maršálková, Tomáš Hájek   
                                                        9. F Adam Filler, Aneta Tomášková        
                    Host                            zástupkyně ředitele Mgr. Blanka Bohatcová                                       
       

Program:   
 
1.  Stav schodů od chodníku k parkovišti u hlavního vchodu – fotodokumentace s komentáři, 
které vytvořili žáci 5. ročníku byla předána pí zástupkyni. Paní Bohatcová velmi srozumitelně 
seznámila žáky s postupem rozdělování peněz na opravy školy. Zmínila 3letý cyklus 
investování do jednotlivých budov naší velké školy. Letos je řada na Slovákové. Ale 
rozhodování není jednoduché. Paní zástupkyně zvažuje 3 velké změny – projektsy týkající se 
okolí naší školy. Pomůžeme jí se rozhodnout?  

 Vytvoření hřiště pro školní družinu a žáky naší školy (dráha pro kolečkové brusle, 
hrací prvky pro žáky ŠD) 

 Rekonstrukce nádvoří ve vnitřním traktu školy – místo, kde trávíte velké přestávky 
v létě, na jaře a na podzim 

 Rekonstrukce prostoru před hlavním vchodem 
     
2.  Relaxační zóny ve škole – Julinka S. zpracovala návrhy relaxačních zón 
 
3.  Obědy ve školní jídelně – téma zpracovávají žákyně 6. G Adélka Kanýzová a Marcelka 
Procházková – pracovní list byl poskytnut k nahlédnutí všem přítomným členům. Příští 
schůzka 14. 12. bude věnována tomuto tématu a pozvání přijala vedoucí stravování paní 
Martina Kostíková. Zástupci si připraví otázky, které vyplynou z diskuze na HTU s jejich 
spolužáky. 
 
4. Vánoční schůzka ŠP – termín v týdnu od 17. – 21. 12.  Podrobnější informace obdrží 
zástupci 14. 12.  
 
5. Příští schůzka se koná 14. prosince 2018  

 
 

Zapsala: Alena Svobodová   


